
 

 

 

 OPINIA NR 49/2018 

 PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 

 Z DNIA 3 lipca 2018 r. 
 

w sprawie poprawki do projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie zmiany 

uchwały nr LXI/1336/16 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli – druk nr 2972. 

 
Na podstawie § 30 ust. 4 Statutu Miasta Krakowa stanowiącego załącznik do uchwały Nr XLVIII/435/96 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 24 kwietnia 1996 roku w sprawie Statutu Miasta Krakowa (tekst jednolity Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2014 r., poz. 6525) postanawia się, co następuje: 

 

         Opiniuje się negatywnie poprawkę do projektu uchwały Rady Miasta Krakowa  

w sprawie zmiany uchwały nr LXI/1336/16 w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, wniesioną 27 czerwca 2017 r. przez Panią 

Teodozję Maliszewską, Radną Miasta Krakowa – druk nr 2972. 

 

UZASADNIENIE 

 

Złożona poprawka dotyczy zmiany obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 

nauczycieli przedszkoli prowadzących zajęcia w grupach obejmujących zarówno dzieci 

sześcioletnie, jak i inne grupy wiekowe, z 25 na 22. 

Określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin w wysokości 22 godzin 

tygodniowo będzie oznaczać, że jeden nauczyciel zapewni opiekę przez średnio 4,4 godziny 

dziennie. Zatem dwóch nauczycieli pracujących w oddziale czynnym 10 godzin dziennie nie 

zapewni opieki przez cały ten czas w ramach swojego tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin. Z kolei przydzielenie trzeciego nauczyciela do jednego oddziału jest 

niezgodne z § 12 ust. 2 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 2017 r. 

w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli (Dz. U. z 

2017 r. poz. 649 z późn. zm.).  

Obniżenie wymiaru godzin do 22 tygodniowo spowoduje konieczność zwiększenia 

zatrudnienia nauczycieli prowadzących zajęcia w grupach obejmujących dzieci sześcioletnie 

i dzieci młodsze, tymczasem w budżecie Miasta Krakowa nie zostały zaplanowane środki 

finansowe na zwiększenie etatyzacji w przedszkolach samorządowych.  

W związku z powyższym, negatywnie opiniuje się poprawkę Pani Radnej Teodozji 

Maliszewskiej. 

 


